
22 Σεπτεμβρίου 2017

Ο Χριστός φέρνει τους ανθρώπους στην 
Εκκλησία – Το χρέος μας είναι να μην τους 
διώξουμε (Μητροπολίτης Αλεξανδρουπόλεως 
Άνθιμος)
/ Πεμπτουσία
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